

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 08-04-2026 10:12:17 AM Subject: Ordinary General Assembly meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: AM 10:12:17 2026-04-08 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي
We would like to inform you that the Board of Al Bilad Securities and Investment Company decided at its meeting on 07-04-2026 to set the date for the company's twentieth Ordinary General Assembly meeting on Sunday, 26-04-2026, subject to the approval of the Companies Control Department. The meeting agenda will be sent later.	نرجو اعلامكم بأن مجلس إدارة شركة البلاد للأوراق المالية والاستثمار قد قرره في اجتماعه بتاريخ 2026-04-07 تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي العشرون للشركة يوم الاحد الموافق 2026-04-26 ، وذلك خاضعاً لموافقة دائرة مراقبة الشركات وسيتم ارسال جدول اعمال الاجتماع لاحقه
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud